- 1. We welcome all first-time visitors to EFCOC.
- 2. We'll have **Joint Sunday worship at 10:00** and Communion Service today.
- 3. **Farewell party** for Pr. & Mrs. Chen, and his family in the sanctuary after joint Sunday worship today. You are welcome to attend.
- 4. There will be a Baptism on 3/23. Baptism Class will be held 4 consecutive at 9am from today-3/23. Please talk to Pr. Gabe if you would like to be baptized.
- 5. Daylight Saving Time Change: Next Sunday 3/9.
- 6. Joint Easter Sunday Worship: This year we will be celebrating twice. a. 3/16 10am, the choir's special music" That Wondrous Cross", Pr. Chen will preach "From Now On"; b. 3/23 10am, we will have baptism ceremony, and Pr. Gabe will preach "My Lord and My God".
- 7. We will be having Passover dinner on 3/22. Due to the preparation of lamb and other food and the arrangement of seats, please RSVP in order to participate. This is not an outreach event, and children can participate with adults. (Childcare is provided during feet washing). Please reserve your spot with Yen Chen or Susanna Kuo. \$5 per person.
- 8. New Start Time! Beginning April 6th, the start time for the Sunday English Worship Service will be moved from 9:45am to 10am. We will still be meeting at 9:45 to pray and prepare our hearts for the service, and then we'll begin with Worship promptly at 10am. Also, to accommodate this change, Sunday School's start time will be pushed back to 11:15am. If you have any questions, please talk to Pastor Gabe.
- 9. 1.5 Generation Grand Gathering for Chinese churches will be held 3/8 from 9:30am- 3:30pm at EFC of LA. This special gathering is planned and sponsored by Logos Evangelical Seminary to provide training and bridging opportunities for the Chinese churches. Everyone is welcome to attend! Please see the details in the bulletin board.
- 9. Seminar: 4/18-19 Eric Hovind (from Creation Science Evangelism) will be sharing what creation has to say about its magnificent Creator-God in EFC of Irvine! The message is covering a wide variety of topics including: "The Age of the Earth", "The Garden of Eden" and "Dinosaurs and the Bible". Please see the details in the bulletin board.
- 9. Church's member info:
 - a. Susan Cheng's Dad' has improved a lot. Please continue pray for his healing and recovering.
 - b. Please pray for pregnancy moms: Mrs. Cheri Barber, sister Amy Chou, sister Samantha Hsu.



柑縣台福基督教會

Evangelical Formosan Church Of Orange County

3月2日2008年

2609 期

● 主日崇拜程序 / Worship ●

台華英聯合主日崇拜 Joint Sunday Worship 10:00am

Worship & Praise 宣召

Prayer 敬拜讚美

Scripture Reading 代禱及主禱文

Holy Communion 聖餐

Special Music 獻詩

Sermon by Pr. Peter Chen: 陳敏欽牧師證道:

"Chariot of Fire" 火戰車

Response Hymn: # 393 詩歌回應: # 393

Himself 今要主自己

Offering 奉獻禱告

Announcements 歡迎/報告

Doxology & Benediction 頌榮/祝禱

Farewell Party 歡送會

奪標年-直奔標竿、迎接挑戰/ The Year Of Winning Press on toward the Goal, Get Ready for the Challenge

榮譽牧師(Pastor Emeritus): 周淑慧(Pr. Chou)

牧師(Pastoral Staff): 陳敏欽(Pr. Chen)、Pr. Gabe Barber

地址(Add.): 10750 Lampson Ave.

Garden Grove, CA 92840 <u>www.efcoc.org</u> 電話(Tel): 714-534-5531(辦公室) Fax: 714-534-2264

	台語部	華語部	英語部	兒童部
	Taiwanese	Mandarin	English	Children
9:30	主日學	禮拜	禮拜	禮拜
AM	Sunday School	Worship	Worship	Worship
11:00 AM	禮拜	主日學	主日學	主日學
,	Worship	Sunday School	Sunday School	Sunday School
上週丿	人數及奉獻	Last Week Atte		
,	主日學	Sunday		
	14	40	42	31
,	禮拜	Worship		
	95	105	56	31
	全部禮拜人數	Worship Total		287
	經常費	General Fund		
	\$12,070.00	\$540.00	\$1,630.00	\$2.04
	其他奉獻	Other Offering		
	宣道 / Mission	\$110.00	愛心 / Love	
	建堂 / Building		感恩 / Thanks	\$300.00
	上週奉獻共計	Last Week Offering Total		\$14,652.04
	該月累計	Accumulation for the month		\$36,091.36
	該月預算	Budget for the month		\$43,846.15
今日拍	召待及司會	Today's Ushers & Presiders		今日領詩
		粟匡理 陳雪美		聯合 張秋貴
				鋼琴 劉淑琳
	Wendy Hsu	田英康	Andrea Chen	値星 黄國書
下週招	招待及司會 Next week's Ushers & Presiders			
	謝愛玉 林淑芬	林偉典 洪夙芬	Edward	
			Wesley Rachel	午餐 Lunch
	呂茂財	石淑星	Hung M. Cheng	今日 H.School
				下週 雅歌
下週証道 Next Week's Preachers			巡邏 Playground	
	羅尙仁傳道	羅尙仁傳道	Pr. Barber	今日 黄國書

/ . = T -bp

++===+

+++=+++

스크 국무 국무

【歡迎】歡迎第一次來參加聚會的朋友。

【聖餐】今日恭守聖餐。

【歡送會**】今日10:00 台華英聯合**。主日崇拜後,教會將爲陳牧師、師母及全家舉行歡送會,敬請兄姐參加。

【受洗班】3/23 將有洗禮,從今日 到3/23 連續四個主日早上9:00有 受洗班課程。預備受洗者請向牧師或官道組田英康長老報名。

【夏令時間】下主日 3/9 開始。

【兒童部】3/16 兒童將與詩班獻詩;3/23 兒童將在復活主日獻詩, 請家長預留時間參與。

【復活節主日】今年分兩階段舉行:3/16 10:00 台華英聯合,由詩班特別獻詩「奇妙十架」,陳牧師分享信息「從今以後」;3/23 10:00 台華英兒聯合,舉行受洗典禮並由巴傳道分享信息「我的主,我的神!」。

【逾越節晚餐】教會將於3/22(星期六)舉行逾越節的宴席。我們將模擬主耶穌與門徒一起吃最後晚餐,並學習彼此洗腳的方式來進行。當天5:30準時開始,因爲需要預先準備羊肉及其他食物並排好座位以便對號入席,所以要求預先報名者才可參加。這是一個對內的聚會,孩子們可以一起參與(洗腳禮時,學齡以下孩童有專人照顧)請向鄭聖慧或陳燕珠報名,報名費每人\$5(7歲以下免費),報名截止日期是 3/9。

【1.5 代大聚集】3/8 9:30am~3:30pm 假洛杉磯台福教會舉行,正道福音神學院特別為 1.5 代華人教會精心設計,內容豐富而充實。邀請兄姊報名參加,並特別邀請教會的 1.5 代朋友參加。

【創造論講座】4/18-19, Eric Hovind (Creation Science Evangelism) 將在愛恩教會主堂以英文、交誼廳備有華語同步翻譯,分享地球的年齡、伊甸園、恐龍與聖經、教科書的謊言。歡迎二年級以上孩童及大人參加(備有幼兒照顧)詳情請看佈告欄。

【肢體消息】a. 請繼續爲張淑清姐妹父親身體的康復代禱。 b. 懷孕的媽媽: 周幼梅、巴師母、徐婉麗。